

# Bunnahabhain Abhainn Araig Limited Edition

## Islay

Signifiant « rivière Araig » en gaélique écossais, ce riche et velouté single malt est inspiré des eaux d'Islay. Créé pour célébrer Fèis Ìle 2022, ce whisky a été vieilli dans des fûts d'octave ex-Bourbon et PX sherry pour créer un dram non tourbé, sherry, audacieux et complexe. C'était en fait le premier whisky que le maître distillateur, Brendan McCarron, a goûté lorsqu'il a rejoint Bunnahabhain en 2021 lors de sa première visite à la distillerie après sa nomination !

Meaning 'Araig River' in Scots Gaelic, this velvety rich dram is inspired by the waters of Islay. Created to celebrate Fèis Ìle 2022, this whisky has been matured in ex-Bourbon and PX sherry octave casks to create an unpeated, sherried, bold and complex dram. This was actually the first whisky that Master Distiller Brendan McCarron tasted when he joined Bunnahabhain in 2021 on his first visit to the distillery following his appointment!

